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Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Minister van Economische Zaken over 
de verdere besluitvorming inzake Pallas (ingezonden 17 september 2015). 

Vraag 1
Klopt het dat binnenkort besloten wordt al dan niet over te gaan tot 
uitbetaling van de tweede tranche van de lening van 80 miljoen euro aan de 
Stichting Voorbereiding Pallas-reactor, in voorbereiding op de uiteindelijke 
aanbesteding?1 

Vraag 2
Is het waar dat voor het vrijgeven van de tweede tranche van de lening aan 
Pallas er uitzicht moet zijn op private financiering en een gezonde bedrijfs-
voering, of wordt deze tranche uitbetaald zonder verdere voorwaarden en/of 
verplichtingen? 

Vraag 3
Is inmiddels sprake van (uitzicht op) private financiering en een gezonde 
bedrijfsvoering? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Wat zijn de gevolgen voor de terugbetaling, en daarmee voor de rijksbegro-
ting, wanneer private investeringen uitblijven? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat over verdere besluitvorming open en transparant 
gecommuniceerd dient te worden naar zowel provincie als de Kamer, 
aangezien het hier publieke middelen betreft? 

Vraag 6
Op welke termijn wordt de Kamer geïnformeerd over de voortzetting van de 
eerste fase en het eventuele ingaan van de tweede fase?

1 http://www.laka.org/pallas/Nieuwsbrief_Pallas_02.pdf
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